
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 22/07/2025 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Αναζητήσεις απαντήσεων για κατασκευαζόμενα σιδηροδρομικά 

έργα  και επαναλειτουργία μέρους σιδηροδρομικού δικτύου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως προσφάτου Δελτίου Τύπου του Συλλόγου Φίλων του Σιδηρόδρομου, τόσο 

σιδηροδρομικά έργα καθυστερούν να ολοκληρωθούν όσο και μέρος του 

σιδηροδρομικού δικτύου (γραμμή Έδεσσας-Φλώρινας) καθυστερεί να 

επαναλειτουργήσει. Όπως χαρακτηριστικά αναφέρει ο εν λόγω Σύλλογος «…αξίζει να 

αναφερθεί ότι ήδη από τον παρελθόντα Φεβρουάριο είχε ανακοινωθεί από το αρμόδιο 

Υπουργείο η επαναλειτουργία της γραμμής Έδεσσας-Φλώρινας για τον παρελθόντα 

Μάρτιο, πλην όμως, όχι μόνο δεν επαναλειτούργησε, αλλά δεν αναφέρεται ούτε καν η 

νέα ημερομηνία επαναλειτουργίας της». Επιπροσθέτως και μεταξύ των άλλων ο 

Σύλλογος αναφέρεται και στα υπό κατασκευή σιδηροδρομικά έργα ως εξής: «Όσον 

αφορά τα επί πολλά χρόνια κατασκευαζόμενα σιδηροδρομικά έργα και συγκεκριμένα, α) 

την υπογειοποίηση της γραμμής από την Σταθμό Λαρίσης μέχρι τις Τρείς Γέφυρες, β) 

την ολοκλήρωση της επέκτασης και του εκσυγχρονισμού του Κεντρικού Σιδηροδρομικού 

Σταθμού της Αθήνας, γ) την ηλεκτροκίνηση και άλλες εργασίες στην γραμμή Κιάτο-

Ροδοδάφνη και δ) την ολοκλήρωση της νέας γραμμής Ροδοδάφνης – Ρίου, δεν 

ανακοινώνεται, παρόλο ότι οι εργολάβοι έχουν εγκατασταθεί σε αυτά τα έργα πριν από 

πολλά χρόνια, ο χρόνος της παραδόσεως των, όπως γίνεται με τους νέους 

αυτοκινητόδρομους και τις νέες εθνικές οδούς». 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας αναφέρετε τους λόγους εξαιτίας των οποίων δεν 

επαναλειτούργησε η γραμμή Έδεσσας-Φλώρινας κατά τον παρελθόντα Μάρτιο και 

εφεξής, όπως είχε ανακοινωθεί; 

2. Διατίθεστε όπως μας αποσαφηνίσετε τα αίτια καθυστέρησης ολοκλήρωσης των 

αναφερόμενων σιδηροδρομικών έργων κατά τη σειρά παράθεσης αυτών σε εσάς; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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